
Waarom Bauhaus niet zo snel groeit als het zou willen
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De komst van een nieuwe bouwmarkt in Nederland zorgt nog steeds voor de nodige ophef en bezwaren. Daar
kan Bauhaus over meepraten. Algemeen directeur Herwin Oost blikt tevreden terug op de eerste vijf jaar van
de formule in ons land, maar hij had graag vijf vestigingen van Bauhaus gerealiseerd willen hebben in plaats
van drie. “Expansie is een van de uitdagendste onderdelen van het werk.”

Esther Schaap
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